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Enkel fråga 
Till Kommunalrådet Katrin Stjernfeldt Jammeh (S) 

 
I mars lämnades ett Malmöinitiativ in med kravet att Malmö stad ska ta klimatkrisen på 
allvar och utlysa ett klimatnödläge. På tre månader fick det 883 personers stöd. Enligt 
hemsidan är det under behandling, den 2 september fanns frågan på KSAUs dagordning men 
drogs ut och inget beslut togs.  
 
Klimatkrisen kan inte vänta, vi måste agera kraftfullt och vi måste göra det nu. Ett 
klimatnödläge är att erkänna klimatkrisens existens och att åtgärder för att minska den 
negativa klimatpåverkan ska gå före alla andra avvägande i de kommunala besluten. Jag 
undrar varför frågan dras i långbänk, det är bråttom och vi måste agera nu! 
 
 
Min enkla fråga är: 

• När kommer det att fattas politiska beslut kring Malmöinitiativet om ett 
klimatnödläge? 
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